
 
Svenska Rasklubben för Finsk Lapphund 
 

Protokoll fört vid ordinarie styrelsemöte för Rasklubben för Finsk Lapphund 
(SRFL) 
 

Plats: Zoom-möte 
Datum 2022-10-19 
Tid: KL 18.30 
 

Närvarande vid mötet: 
Maria Nilsson  (MN) 
Maud Vennberg (MV) 
Anna Ericsson  (AE) 
Mari Sjölund  (MSJ) 
Maria Alvehed (MA) 
Emma Ögren Johansson (EÖJ) 
Ann-Charlotte Beckman (AB) 
 

PROTOKOLL 
 

§ 001 Mötet öppnas 
  Styrelsens vice ordförande MV öppnade mötet och hälsade välkomna. 
 

§ 002 Val av justerare att jämte ordförande justera protokollet 
  Styrelsen väljer MA att justera dagens protokoll. 

 

§ 003 Godkännande av dagordningen och kallelse 
  Dagordning och kallelse godkänns av samtliga. 

 

§ 004 Genomgång av föregående protokoll 
  EÖJ går igenom, ok med alla. 

 

§ 005 Ekonomi 
   AE går igenom punkten 
 - Medlemsintäkter 
 

§ 006 Inkomna skrivelser 
 Inkomna skrivelser rör tävlingskommittén och tas under den punkten 
 

§ 007 Aktuellt från SLK 
   - Verksamhetskonferensen, MA deltog och har anteckningar som ska justeras för  
 publicering på hemsidan 
 - Områdesgrupper 
 - Samarbetsavtal 
 - Utställningar 2024 
 - Ringsekreterarutbildning & cua  
 
 

 



 
Svenska Rasklubben för Finsk Lapphund 
 

§ 008 Aktuellt från avelskommittén 
  - Påbörjat hanhundslistan 
 - Tankar kring hur sjukdomsenkäten ska se ut.  
 

§ 009 Aktuellt från tävlingskommittén 
  - Årets tävlingshund, medlemskap krävs i slutet av året när listan räknas ihop 
 - Regler årets utställningshund 
 - Publicering om årets tävlingshund på Facebook. EÖJ publicerar. 
 

§ 010 Aktuellt från redaktionen 
 - Manusstopp 15 November 
 - Beslut angående publicering i Lapphunden 
 - Vi efterlyser som vanligt bilder och kåserier 
 

§ 011 Domarkonferensen 
 - Styrelsen besutade 23e September per capsulam att hundägarna till hundar som 
 deltog vid domarkonferensen får reseersättning utbetalt. 
 - Marja Talvitie lämnade sent återbud av personliga skäl. Styrelsen beslutade per 
 capsulam att tillfråga Christian Lauluten att presentera rasen.  8 av 9 
 styrelsemedlemmar röstade ja till detta och det blev därav ett majoritetsbeslut. 
 - Positiv feedback från domarkonferensen från deltagande 
 

§ 012 Stockholms Hundmässa  
 - Inkommet mail från SRLV som ej kommer delta i rasmonter. Därav blir monter för SLK 
 samt SRFL 
 - Omröstning om att beställa roll-up till montern. Samtliga röstar ja.  
 

§ 013 Övriga frågor 
 - Fråga inkom om medlemskap för valpköpare även gäller omplaceringar. Frågan 
 beslutas om vid nästa ordinarie styrelsemöte.  
 - Omröstning om att bjuda alla nya valpköpare på ett års gratis medlemskap i SRFL 
 under 2023 (60års Jubileums-året). Samtliga röstar Ja. 
 

§ 014 Nästa möte 
  Nästkommande möten blir 2022-11-07 18:30 & 2022-12-05 18:30 
 

§ 015 Mötet asvlutas 
  Styrelsens vice ordförande MV avslutar mötet. 
 

 

 
 

Emma Ögren Johansson                    Maud Vennberg        Maria Alvehed 
Vid protokollet                     Vice Ordförande        Justerare 
 
  
 


